
Beethovenova 2, 662 15 Brno | tel.: +420 542 591 101 | ID datové schránky: 7ckj9g2 

 

 

 

ZÁPIS 

z jednání kolegia rektora dne 20. 6. 2022 

 

Přítomni: MgA. Michálek, JUDr. Valová, doc Francán (online), MgA. Indrák, Ph.D., prof. Medek, Ing.  

Valentová, MgA. Vodička, Ing. Vondráčková, prof. Willi 

Omluveni: doc. Hlavica, prof. Macková, Mgr. Mareček Ph.D., MgA. Petr 

 

Informace rektora:   

➢ Rezignace ministra školství Gazdíka – JAMU stojí za vyjádřením předsedy ČKR prof. Bareše: „že 

spoléháme na brzké a plnohodnotné obsazení tohoto postu, a to nejen kvůli blížícímu se 

předsednictví České republiky v Radě Evropské unie, ale také kvůli včasné přípravě návrhu 

státního rozpočtu na příští rok a kvůli přípravám novel zákonů důležitých pro české vysoké 

školství“.  

➢ Zasedání AS JAMU – Přijímací řízení, Statut JAMU a Jednací řád UR JAMU – schváleno. Nebyl 

schválen Etický kodex. Členové senátu vyžadují zvýšení důvěryhodnosti následujícími kroky – 

návrhy na členy EK budou místo děkanů předkládat fakultní senáty, ze členství se vylučují všichni 

funkcionáři JAMU, návrhy a připomínky budou podávány na adresu rektor@jamu.cz Tento týden 

proběhne online zasedání AS JAMU ke schválení Etického kodexu. Děkani fakult s novými kroky 

souhlasí, zítra bude projednáno s Mgr. Prokešem.  

➢ Obdrželi jsme od náměstkyně Wildové návrh Novely VŠ zákona a úpravu standardu pro doktorské 

studium. Termín pro připomínky změněn do 24.7. Novela nepředstavuje pro UVŠ žádné ohrožení, 

ale je možná nová úprava ukončování studia. U doktorského studia se skládá z obhajoby disertační 

práce, u bakalářského je možná pouze obhajoba, ale i jiné předměty. U magisterského stupně je 

obhajoba povinnou součástí a může být i jedinou, ale nemusí. Stipendium u doktorského studia 

bude 1,2násobku minimální mzdy. Legislativně technické připomínky budou projednány ve středu 

s Mgr. Prokešem. S děkany a studijními proděkany se kvestorka a rektor sejdou v úterý 28.6. ve 

13 hod.  

➢ Oslavy 75. let – domluveno bez talárů.  

➢ 10 let DnO - 16.9. premiéra Frankensteina. 24.9. – káva se zaměstnanci + vydání brožury. 

➢ Bude vydán pokyn k opatřením v rámci vnitřního energetického auditu – systém opatření chování 

se v budovách vedoucí ke snížení spotřeby energie.  

➢ Fakultní insignie – schůzka prof. Oslzlého a p. Olivy s rektorem proběhne v září. Z HF bude na 

insignii Rudolf Firkušný pro 4 proděkany. DF dodají osobnost v pondělí po kolegiu.  

➢ Nové výzvy NPO pod MK – žádost na fakulty do příštího KR ujasnit požadavky. 

➢ JMK + MMB – dohodnut finanční dar ve výši 50 tis. Kč na publikace o ČD. 

 

Informace kvestorky:  

➢ NPO projekty – zaměření na projekt „kreativní učení“ – vhodné pro DF. 

➢ Byl připraven soupis spotřeby energií za uplynulé roky + předpoklad další spotřeby pro jednání 

předsedy ČKR s premiérem. Pro přehled v roce 2019 se za energie vydalo cca 8 mil, 2022 

předpoklad 13 mil., 2023 předpoklad 23 mil.  
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➢ Schůzka nad připomínkami novelizovaných metodických materiálů NAU s proděkany studijního 

oddělení – posláno ČKR a Radě VŠ – v řešení netermínované smlouvy, garanti teoretických 

předmětů se musí podílet na realizaci předmětů, teď z 50% na výuce.  

➢ Akreditace k dostudování pro tyto navazující magisterské studijní programy: Zpěv, Dirigování 

orchestru, Operní režie byly poslány na NAU. Přijímací řízení – přeřazení studentů bude v průběhu 

příštího týdne dořešeno.  

➢ Klub kvestorů v Poněšicích – na některých VŠ probíhá genderový audit. JAMU na personálním 

oddělení zpracovává analýzu jednotlivých součástí ohledně mzdového ohodnocení.  

 

HF:  

➢ Proděkanem pro mezinárodního vztahy bude doc. Likin od 1.7. 2022. 

➢ Velký zájem studentů z Ukrajiny, bohužel většina nesplňuje podmínky pro stáž, v září budou 

vypsané mimořádné přijímací zkoušky. 

➢ Katedra smyčcových nástrojů – oživení kvality výuky prostřednictvím dvou hostujících profesorů 

(Pavel Nikl – viola, Josef Špaček – housle, v jednání)  

➢ Letní aktivity pro ukrajinské stážisty a studenty – LOStheULTRAMAR evropský projekt v rámci 

programu Creative Europe. 

 

DF:  

➢ Úspěšná premiéra projektu studentů programu Erasmus Bum Bum Soirée – 10.6. 2022 

➢ Premiéra ukrajinských studentů 19.6. s inscenací Arrytmia – repríza v Karolince.  

➢ Tento týden probíhá teambuilding pro studenty a zaměstnance DF v Karolínce v Beskydech – tři 

představení + workshopy.  

➢ Děkan upozornil na termínový souběh konferencí Teritoria umění a Divadelní fakultou již dříve 

avizované Mezinárodní divadelní konference DF. 

 

Informace pror. Indráka:  

➢ V řešení jsou odměny pro vyučující ukrajinských studentů na obou fakultách. Všem vyučujícím i 

administrativním pracovníkům velice děkujeme za zajištění výuky.   

➢ Nová struktura webových stránek se průběžně konzultuje s externím dodavatelem za účasti 

pracovníků OVIS a zástupců fakult. 

➢ Příprava propagace koncertu 16.10. – 3 velké CLV na frekventovaných místech ve městě plus 

reklama na šesti tramvajích, dále bude doplněno podle finančních možností. 

➢ Do konce týdne proběhne vypsání výběrového řízení na PR specialistu. 

 

Astorka - MgA. Vodička: 

➢ Dochází k průběžnému odubytovávání studentů a přípravě koleje na Letní provoz. 

➢ Obdrželi jsme zpětnou vazbu od projektanta k vypracovaným připomínkám ze strany JAMU k 

projektové dokumentaci (podklady zpracovali Ing. Vinkler, L. Spáčil a další); bude třeba svolat 

pracovní jednání a do konce června se potkat i s projektantem.  

 

Informace pror. Medka:  

➢ VZ JAMU – SR JAMU schválilo a bude odeslána na MŠMT a poté vytištěna. 

➢ Proběhlo první průběžné hodnocení CRP projektů 2022: 

• Festivaly přehlídky – aktivity realizovány průběžně, stejně tak čerpání finančních 

prostředků – řešitel I. Medek 
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• Spolupráce uměleckých VVŠ a fakult s místními veřejnými partnery – hlavní akce – 

výstava v Ústí nad Labem v září s podílem HF – řešitel I. Medek 

• Udržitelnost a další rozvoj virtuálních mobilit – hlavní aktivity na podzim řešitelka S. 

Macková 

• Ověření potenciálu třetího – uměleckého profilu – aktivity probíhají dle harmonogramu 

řešitel I. Medek 

 

U následujících projektů 18+ - byly čerpány jen drobné odměny, aktivity probíhají 

průběžně: 

• Implementace standardů pro zajišťování kvality vzdělávací činnosti pro různé formy studia 

do akreditačních procesů – řešitelka S. Macková 

• Společný přístup při zajišťování zpětné vazby od absolventů – řešitelka S. Macková 

• Erasmus Without Papers– komunikační platformy, ISOIS – v řešení, probíhají schůzky – 

řešitel M. Indrák 

• Sociální bezpečí – zahraniční konzultace, založeno konsorcium, průběžně řešeno řešitel 

M. Hlavica 

• Komunikace priorit a témat českého předsednictví Radě EU – řešitel M. Hlavica a L. 

Mareček, proběhnou panelové diskuze 

 

Projekty OVIS (řešitel M. Kokeš) – do května čerpána část mzdových prostředků, řešení 

probíhá, většina aktivit bude realizovaná na podzim: 

• Zvýšení dostupnosti ekonomických informací (investiční) 

• Rozvoj nástrojů pro ověření identity 

• Podpora zavedení systému řízení bezpečnosti informací 

 

• Analýzy dopadu DEPA – řešitel M. Prokeš – součástí užší skupiny řešitelských VŠ (MU, 

JAMU, ČVUT, UHK), zpracovány první výstupy, aktivity probíhají i nadále 

 

 

 

Příští jednání kolegia rektora bude v pondělí dne 5. 9. 2022 v 10:30 hod. v pracovně rektora.  

 

 

Zapsala: Mgr. Dozbabová                     verifikoval: MgA. Michálek a vedení 


